

# SPECTRA

Cola.



## Spectra System Advantage

1-Userfriendly Self-Service: Spectra system is designed for ease of use, providing a convenient experience for users.

2-Excellent soda drink Protection: The system offers high protection against oxidation and contamination, helping to maintain the flavor and quality of the drink for a longer period.

3-Efficient Storage and Distribution: The "BIB" system facilitates storage and distribution, reducing costs and waste.

4-Environmentally Friendly: It is an effective and eco friendly option for packaging carbonated beverages due to its recyclability and lightweight nature..

5-HACCP Compliance: The system meets food safety standards, making it the best choice according to HACCP requirements.

6- Reduced Waste: Minimizes waste in high-volume beverage-serving locations.

7-Lower Environmental Impact: The boxes are recyclable and lighter, reducing environmental impact.

## مزايا نظام سبكترا

1-خدمة ذاتية سهلة الاستخدام: نظام سبكترا مصمم ليكون سهل الاستخدام، مما يوفر تجربة مريحة للمستخدمين

2-حماية ممتازة للمشروب الغازي : يوفر النظام حماية عالية ضد الأكسدة والتلوث، مما يساعد الحفاظ على النكهة الموجودة في المشروب لفترة أطول.

3- تخزين وتوزيع فعال: نظام "BIB" يُسهل عملية التخزين والتوزيع، مما يقلل من التكاليف والهدر.

4-صديق للبيئة: تعتبر خيارًا فعالًا وصديقًا للبيئة لتعبئة المشروبات الغازية بفضل القابلية لإعادة التدوير ووزنه الخفيف.

5-امتثال لمعايير HACCP يتوافق النظام مع معايير سلامة الأغذية، مما يجعله الحل الأنسب وفقًا لمتطلبات HACCP.

6-أقل هدر: يقلل من الهدر في الأماكن التي يتم فيها تقديم المشروبات بكميات كبيرة.

7-أثر بيئي أقل: الصناديق قابلة لإعادة التدوير وأخف وزنًا، مما يقلل من التأثير البيئي.

## Beverage Serving Solution :

1- our machines come with an integrated cooling and dispensing system connected to the main water source, filtering and cooling the water to ensure the best flavor for our beverages.

2- Consistent Beverage Quality: The system utilizes high efficiency mixing technology to ensure beverage consistency and fast distribution.

## Spectra Carbonated Beverages:

Cola -Lemon - Orange

## حلول تقديم المشروبات:

1-الماكينة تحتوي على نظام تبريد وتقديم مشروبات متكامل متصل بمصدر المياه الرئيسي حيث يتم فلتر المياه وتبريدها إلى درجة حرارة مناسبة لضمان أفضل نكهة للمشروبات الغازية

2- ثبات جودة المشروبات : يضمن النظام تقنيات خلط عالية الكفاءة لضمان ثبات جودة المشروب الغازي والتقديم السريع

## أنواع المشروبات الغازية من سبكترا:

كولا- ليمون - برتقال

## Advantages of the BAG-IN-BOX System:

1-Significant Cost Savings: Studies show that using BAG-IN-BOX packaging for carbonated drinks is 12 times less costly in distribution and storage compared to ready-to-drink packaging from soda drink

2-Efficient Storage: A small box holds 360 bottles and reduces handling by 12 times.

3-Time and Cost Savings: Reduces time and costs by minimizing the need for packaging and distribution.

4-Regular Maintenance and 24/7 Service.

5-Enhanced Technology and Maintenance: Fewer maintenance issues, faster service, and easier cleaning.

6-Improved Health Aspects: Prevents the mixing of concentrated beverage with air from production to the customer's hands, minimizing microbial contamination

Storage	12 times less than the other product
Capacity	20x6=120L of carbonated Drink
Technology and maintenance	Fewer maintenance problems, faster service, easier to clean
Health aspects	The concentrated drink does not mix with air from the beginning of manufacturing to the customer's hands, which keeps microbial contamination to a minimum

## مزايا نظام ال BAG-IN-Box

1- توفير كبير في التكاليف: أثبتت الدراسات أن تكلفة استخدام عبوات BAG-IN-BOX أقل بـ 12 مرة من تكلفة التوزيع والتخزين مقارنة بالعبوات الجاهزة من المشروبات الغازية

2- كفاءة في التخزين: صندوق صغير يعادل 360 عبوة، ويقلل من المناولة بـ 12 مرة.

3- توفير الوقت والتكلفة: تقليل الوقت والتكلفة بفضل تقليل الحاجة إلى التعبئة و التوزيع

4- صيانة منتظمة وخدمة على مدار الساعة

5- تقنية وصيانة محسنة: مشاكل صيانة أقل، أسرع في الخدمة، وأسهل في النظافة.

6- جوانب صحية محسنة: يمنع اختلاط المشروب المركز مع الهواء من بداية التصنيع حتى وصوله إلى العميل، مما يقلل التلوث الميكروبي إلى الحد الأدنى.

التخزين	أقل 12 مره بالمنتج الاخر
السعة	20x6=120L من المياه الغازية
التقنية والصيانة	مشاكل صيانة أقل و اسرع في الخدمة اسهل في النظافة
الجوانب الصحية	لا يختلط المشروب المركز مع الهواء من بداية التصنيع الي يد العميل مما يجعل التلوث الميكروبي الي الحد الأدنى



20 KG

=



120 Liters



SPECTRA |  |  blue holdco

Saudi Arabia | Egypt